
V Krasnojarsku začali jezdit Lvíčci
18.12 2021 17:01, Vít Hinčica, Tramvaje

Včera v 10:00 začal v Krasnojarsku provoz prvních 10 z celkem 25 objednaných Lvíčků, které vyrábí
PK Transportnyje Sistěmy. Za přítomnosti primátora města, Sergeje Jerjomina, i početných novinářů
vyjela do ulic pravého břehu nejprve tramvaj s vánoční výzdobou. Tomuto aktu byli přítomni i místní
podnikatelé, jejichž firmy se na výrobě nových tramvají podílely. Dosud bylo dodáno 14 vozů, zbylé
dorazí do několika málo týdnů.

https://www.cs-dopravak.cz/lvicci-se-chystaji-do-krasnojarsku-mesto-planuje-obnovit-stavbu-metra/


Primátor při oblídce nové tramvaje. (foto: Администрация города Красноярска)

Za působnosti Jerjomina došlo k první významné obnově místního tramvajového parku za posledních
30 let a taktéž je masivně obnovována trolejbusová flotila. „Jsem si jistý, že tak působivá obnova
vozového parku trolejbusů a tramvají, která byla realizována díky podpoře federace a kraje, dá
impuls k rozvoji tras elektrické dopravy ve městě“, řekl Sergej Jerjomin. Jeho ambicí je nejen
dostavba nikdy nedokončené první linky metra, ale i návrat tramvají na levý břeh Jeniseje a také
rozšíření trolejbusové sítě.

https://www.cs-dopravak.cz/wp-content/uploads/2021/12/SHDL7522.jpg


Lvíček s vánoční výzdobou. (foto: Администрация города Красноярска)
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